

# Afdelingsbestyrelsesmøde tirsdag den 26. september 2023

Mødet afholdes i beboerhuset fra kl ca 17:30 / let anretning + vand Dan

Mødedeltagere	<ul style="list-style-type: none"><li>• Tine Sand Gybeck (TSG)</li><li>• Ann-Mari Lundbæk Lauritsen (AML)</li><li>• Vagn Bille (VB)</li><li>• René Pedersen (RP)</li></ul>
Afbud fra:	<ul style="list-style-type: none"><li>• Dan Andersson (DA)</li><li>• Henrik Svendsen (HS)</li><li>• Eugen Sølberg (ES)</li><li>• Anders Brøgger (AB)</li></ul>
Fra KAB / drifts-kontoret	<ul style="list-style-type: none"><li>• Brian Ludvigsen (BL)</li></ul>
Dagsorden	<ol style="list-style-type: none"><li>1. Valg af referent. <b>RP blev referent.</b></li><li>2. Gennemgang af referat fra sidste møde. <b>Referatet blev godkendt.</b></li><li>3. Løbende sager fra Ejendomskontoret v. BL Igangværende vedligeholdelsesopgaver (Fremsendes) Planlagte vedligeholdelsesopgaver (Fremsendes) <b>Ovenstående er gennemgået og fundet ok dog skal vi se på enkelte ting (nye kældertrapper, faldstammer, hoveddøres tilstand m.m), når vi har markvandringen, der finder sted d. 31.10.23 kl. 16.00, inden vores næste bestyrelsesmøde kl. 17.00.</b> Budgetopfølgning. Materiale fremsendes. <b>Er gennemgået og fundet ok, med de tilføjelser til budgettet.</b> Beplantning omkring affaldscontainer. <b>Der kommer beplantning omkring affaldscontaineren i løbet af næste måned.</b> Oliering af gamle døre. <b>Gennemgås også ifm. markvandringen.</b></li><li>4. Info fra driftschef AB Status omkring affaldsordning. <b>Ligger stadig hos Hvidovre Kommune.</b> Status lade standere som ikke er i drift. <b>Der kommer to nye lader til udskiftning snarest.</b> Varmtvandsbeholdere <b>Der bliver undersøgt muligheder for, at skiftet vores gamle varmtvandsbeholdere ud med nye, men de nye er i andre størrelse, så der skal måske laves nye installationer, men det lægges ind i det næste budget da vi sikkert snart skal til, at begynde af skifte dem pga. deres fremskredne alder (fra 1997)</b></li><li>5. Må ansatte få lov til at lade deres bil i arbejdstiden. <b>Det var i orden, at driftspersonalet i Hvidovre boligselskab, har muligheder for at oplade deres biler, på lige vilkår som beboerne, når der er plads til det.</b></li><li>6. Gennemgang af henvendelse fra JS Danmark. Vedr udarbejdelse af materiale vedr vores forening. <b>Lige pt. Er det ikke aktuelt.</b></li><li>7. Det "grønne" – evaluering af møde. <b>De mange gode input fra dagens beboermøde, bliver videregivet til det "grønne udvalg" for videre behandling.</b></li></ol>

# Afdelingsbestyrelsesmøde tirsdag den 26. september 2023

---

Mødet afholdes i beboerhuset fra kl ca 17:30 / let anretning + vand Dan

	<p>8. Evt. <i>Der forsøges at lave en mere skridsikker rampe til haveaffaldscontaineren.</i></p> <p><i>Der kigges på om en beplantning, kan hindre boldspil op ad den nye væg ind til ladepladsen.</i></p>
--	--